
   Tingperiode  2014-‐2016    HK  møte  nr.8  
__________________________________________________________________________________  
  
Møte         Hoppkomitemøte     
Tid         17.  mars  2015  kl  16.30  -‐  20  
Sted         Ullevål  
Innkalt    HK   Olav  Magne  Dønnem  (OMD),  Oddny  Estenstad  (OE),  Trine  Kvil  (TK),  Silje  

Sprakehaug  (SS),  Arne  Åbråten  (AÅ),  Bente-‐Lill  B  Romøren  (BLBR)  
Fra  OLT     
Fra  FIS         Torgeir  Nordby  (TN),    Geir  Steinar  Loeng  (GSL)  
Fra  adm   Clas  Brede  Bråthen  (CBB),  Alexander  Støckl  (AS),  Magnus  Brevig  (MB),  

Christian  Meyer  (CM),  Morten  Lein  (ML),  Tore  Øvregård  (TØ),  Bjørn  Einar  
Romøren  (BER)  

Forfall:   Alexander  Støckl,  Magnus  Brevig  og  Christian  Meyer  møtte  ikke  (  etter  avtale  
med  sportsjef)  da  Toppidrett  ikke  var  på  agendaen  

Referent:   Bente-‐Lill  B  Romøren  
  
SAKSLISTE  
Sak  nr   Sak   Ansvar   Type  
1   Referat  fra  HK  møte  7                                                                                                          Sendt  separat                                                Alle   B  
2   •   Habilitet  

o   Sakslisten    
  
Alle  

  
D/B  

3   •   Økonomi  
o   Resultat  2014                                                                                        Vedlegg  1  
o   Status  2015                                                                                                Vedlegg  2  

  
CBB/MF  
CBB/MF  

  
I  
  

4   •   Handlingsplan  og  aktiviteter  
o   Status  

  
CBB/alle  

  
I  

5  
Kl  17.30  
Kl  18.00  

•   Internasjonalt  
o   Rules  and  regulations  
o   Jumping  hills  

  
GSL  
TN  

  
I  
I  

   •   Toppidrett        
6   •   Marked  

o   Status  
  
BER  

  
I  

   •   Informasjon  og  kommunikasjon        
   •   Organisasjon        
7   •   Arrangement    

o   Avvikling  av  NM  stor  bakke                                      Vedlegg  3  
  
ML  

  
B  

8   •   Rekruttering  
o   Post  3  midler  

  
TØ  

  
B  

   •   Anlegg          
9   •   Utdanning    

o   Ny  stilling    og  stillingsbeskrivelse  
  
CBB  

  
B  

10   •   Eventuelt  
o   Dato  for  neste  HK  møte  
o   30  minutter  med  Kombinet  komiteen  –  Hva  kan  vi  

samarbeide  om?  
o   Plan  for  evaluering  av  sesongen  

  
Alle  
Alle  
  
CBB  

  
B  
D  
  
I  

11   HK’s  «kvartèr»     HK     
I  =  informasjon,  D  =  diskusjon,  B  =  beslutning  



REFERAT  
  
Sak  nr   Sak   Ansvar   Tid  
1   Referat  fra  HK  møte  nr  7  var  godkjent  via  mail  og  er  publisert  på  web   TØ   ok  
2   Habilitet  

Sakslisten  ble  gjennomgått  og  det  var  ingen  som  meldte  seg  -‐  eller  ble  
ansett  å  være  inhabile  

     

3   Økonomi  
Resultat  2014  (foreløpig)  og  status  2015  februar  ble  tatt  til  
orientering.    Det  ligger  an  til  et  lite  overskudd  for  2014  og  2015  er  i  
henhold  til  budsjett.    
  
Informasjonen  ble  tatt  til  orientering  

     

4   Handlingsplan  og  aktiviteter  
Individuelle  planer  og  mål  er  satt  iht  handlingplan  og  det  er  ikke  
vesentlige  avvik.  
  
Sportsjef  følger  opp  individuelle  planer    
HK  medlemmer  følger  opp  egne  ansvarsområder  med  de  ansatte  

  
  
  
  
CBB  
HK  

  
  
  
  
kontinuerlig  
kontinuerlig  

5  
  

Internasjonalt  
Geir  Steinar  Loeng  redegjorde  for  arbeidet  i  FIS  Rules  and  regulations.    
Det  forventes  ikke  store  endringer  i  kommende  sesong.    Norske  
dommere  har  spilt  inn  at  nedslag  bør  få  større  vektlegging.  
  
Torgeir  Nordby  redegjorde  for  arbeidet  i  FIS  komite  for  Jumping  hills.    
Han  har  sittet  der  lenge  og  understreket  at  det  er  viktig  for  NSF  å  
finne  alternative  etterfølgere  fra  Norge  til  denne  komiteen.  
  
Informasjonen  ble  tatt  til  orientering  
  
Det  var  gjensidig  nyttig  å  møtes  og  våre  representanter  i  FIS  komiteer  
blir  invitert  til  HK  møte  1  –  2  ganger  pr  år  for  å  sikre  at  NSF  blir  
orientert  og  får  mulighet  til  å  påvirke  hva  som  legges  frem  fra  Norge.    
Komitemedlemme  ble    forøvrig  oppfordret  til  å  ta  kontakt  når  det  er  
noe  de  vil  diskutere  innen  sitt  område.  
  
Clas  Brede  og  Tore  gir  orientering  fra  Kalenderkomiteen  og  Bredde  og  
rekruttering  på  neste  HHK  møte  

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
AÅ  
  
  
  
  
  
CBB/TØ  

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

6   Marked  
Reforhandlinger  med  en  av  våre  sponsorer  er  gjennomført,    og  det  
gjenstår  å  bli  enige  om  formuleringer  i  kontrakten  før  signering.  
  
Det  er  avholdt  oppfølgingsmøter  med  eksisterende  sponsorer  og  
innledende  samtale  med  en  sponsor  for  fornyelse  av  kontrakt.    Møter  
og  presentasjoner  er  også  avholdt  med  mulige  nye  
sponsorer/strategiske  partnere.    Arbeidet  med  å  tiltrekke  seg  nye  
sponsorer  og  utvikling  av  konsepter  fortsetter  med  full  styrke,  og  
resurssgruppen  for  marked  møtes  månedlig.  
  
Informasjonen  ble  tatt  til  orientering  

     

7   Arrangement    
Det  var  fremsendt  et  forslag  til  endring  av  tidspunkt  for  NM  hopp.    
Forslaget  baserer  seg  i  hovedsak  på  innspill  fra  landslagsledelsen.  
  
HK  ber  om  uvidet  underlag  med  synspunkter  fra  NRK,  kretser,  klubber  
og  team  før  det  fattes  et  vedtak.    Saken  legges  frem  på  neste  HK  møte  

  
  
  
  
ML  

  
  
  
  
April  2015  



8   Rekruttering  
NSF  hopp  har  midler  til  støtte  av  rekrutteringstiltak.    Det  ble  diskutert  
hvorvidt  disse  midlene  skal  deles  ut  med  likt  beløp  pr  region  eller  om  
det  burde  deles  ut  i  henhold  til  søknad  på  definerte  prosjekter.  
  
HK  anbefalte  at  midlene  utlyses  med  en  beskrivelse  av  kriterier  for  
tildeling.    TØ  sender  forslag  til  kriterier  til  HK  for  kommentar  før  de  
publiseres.  Innkomne  søknader  behandles  og  prioriteres  av  
hopporganisasjonen  og  fremlegges  for  endelig  godkjenning  i  HK.  

  
  
  
  
  
TØ  

  
  
  
  
  
snarest  

9   Utdanning    
Det  er  budsjettert  med  en  stilling  for  utdanning  i  hopp  i  henhold  til  
handlingsplan.    Det  er  tidligere  besluttet  å  avvente  utlysning  av  denne  
stilligen  inntil  den  økonomiske  situasjonen  for  2015  var  klar.  
Vi  har  nå  nær  100%  sikre  inntekter  for  dekking  av  planlagte  utgifter,  
og  sportsjefen  fremmet  forslag  om  å  få  opprette  midlertidig  stilling  
som  utdanningsansvarlig  hopp.    Ansvar,  oppgaver,  kvalifikasjoner  og  
personlige  egenskaper  for  stillingen  ble  presentert.  
  
HK  vedtok  at  stillingen  foreløpig  kan  opprettes  og  utlyses  basert  på  
den  informasjon  som  ble  gitt  i  møtet,  for  å  starte  prosessen  og  ikke  
tape  tid.      
  
Før  endelig  godkjennelse  av  stillingen  og  ansettelsen  gis,  vil  HK  at  
evaluering  av  sesongen  skal  gjennomfløres  for  å  sikre  at  vi  foretar  de  
riktige  prioriteringer  av  stillinger  og  stillingsinnhold,  ref  tidligere  
diskusjoner  om  50%  stilling  for  en  COC  koordinator  som  også  er  
inkludert  i  budsjettet  

  
  
  
  
  
  
  
  
  
CBB  
  
  
  
CBB  

  
  
  
  
  
  
  
  
  
Omgående  
  
  
  
Mars/april  

10   Eventuelt  
•   Dato  for  neste  HK  møte  må  fastsettes.      
Alternative  forslag  er  satt  inn  i  vedlegg.  
  
Kryss  av  for  det  som  er  mulig  for  hver  enkelt.    

  
•   30  minutter  med  Kombinet  komiteen  –  Hva  kan  vi  samarbeide  

om?  
KK  fremmet  forsalg  om  mulig  samarbeid  i  områder  der  rekrutteringen  
er  dårlig  både  for  hopp  og  kombinert.    Videre  så  de  jenteprosjekt  som  
et  aktuelt  samarbeid.  
  
Det  ble  en  god  diskusjon  med  utveksling  av  utfordringer  og  
muligheter.  
  
For  å  komme  igang  ble  det  enighet  om  å  se  på  mulighetene  for  
samarbeid  om  rekrutteringsprosjekter  med  feks  post  3  midler.    TØ  
kontakter  Torgeir  Bjørn.      
  
Silje  kontakter  Gyda  Enger  for  å  fremme  mulige  samarbeidsprosjekter  
for  rekruttering  av  jenter  
  
•   Plan  for  evaluering  av  sesongen  
Evaluring  av  sesongen  blir  gjort  på  Norefjell  før  påske  

  
  
  
  
HK/CBB  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
TØ  
  
  
SS  
  
  
  
CBB  

  
  
  
  
Snarest  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
Snarest  
  
  
Etter  endt  
sesong  for  
Gyda  

Bente-‐Lill  B  Romøren,  24.  mars  2015  


